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Veliko narejenega
Ko je Vinko Petrič, ki danes

načeljuje grosupeljski Geodet-
ski upravi, pred tridesetimi leti
prišel v te kraje iz Ljubljane, še
ni bilo, se spominja, metra as-
falta, le dva ali trije bloki, ni
bilo kam s smetmi, saj ni bilo
komunale... Tako se vedno za-
čudi, ko mu kdo reče, da se pri
nas nič ne spremir\ja. »Pa še
kako se spreminja - poglejte,
vse te hiše, ki jih vidim skozi
okno svoje pisarne, vsi ti bloki,
vseje novo!«

Skoraj tretjino časa, odkar je
prišel v GrosupJje, pa je bil tu-
di predsednil KS Grosup^e.
Osem let! Maratonska doba, iz
katere sta mu najbolj ostali
v spominu bitka za vrtec v blo-
kih ob Grosupeljščici in grad-
nja telovadnice pri stari šoli.
Brez denarja iz samoprispev-
kov bi le malo lahko naredili,
je prepričan, ko se ozira nazaj.
Treba je bilo Jjudi prepričati
zanj in potem težko pravično iz
njega uresničiti zelo raznolike
želje, saj v KS Grosuplje poleg
samega mesta sodijo tudi vasi
Brezje, Brvace, Hrastje, Sp.
Duplice, Sp. Blato in Gatina,
kjer imajo čisto druge proble-
me kot »meščani«. Pa je bilo
s skupno voljo le veliko nareje-
nega. Bili so časi, ko so bile
magistralne ceste še maka-
damske, pa so od njih že vodili

asfaltirani odcepi v posamezne
kraje, tako prizadevni so bili
krajani. Lažje je bilo uresničiti
več manjših projektov kot ves
denar usmeriti v enega, večje-
ga. Tak primer je gotovo gro-
supeljska avtobusna postaja
- ki je še danes ni. Sicer pa so
se akcije v minulih osmih letih
največkrat vrtele okoli cest,
javne razsvetljave, vode in ka-
nalizacije.

In kaj je Vinka Petriča v teh
osmih letih najbolj jezilo? Je
bilo težko delati z ijudmi? »De-
la z Ijudmi sem navajen že iz
službe. Motilo pa me je. da so
bili zbori krajanov tako slabo
obiskani - no, pa saj so še ved-
no! Kot bi se Jjudje ne zavedali.
da gre zanje! Potem pa prote-
stirajo, ko je že vse tnimo. Prek
šest tisoč nas je v tej krajevni
skupnosti, pa je že uspeh, če
jih na zbor pride petdeset! Na
koncu so pa zamere, češ da ni-
so vedeli. Obveščali smo jih ce-
lo po radiu, z listki iz šol... pa
je bila dvorana vedno enako
prazna. Ljudje se premalo za-
vedajo, da si morajo boljše živ-
ljenje krojiti res tudi sami.«

Ker skupščine krajevne
skupnosti ni več. je Vinka Pe-
triča v malce drugačni funkci-
ji, kot predsednik sveta KS,
nasledil Franc Žitnik. (bp)


